



Shape the future
with confidence

2026 SGK-BORDRO PARAMETRELERİ

Asgari Ücret		01.01.2026 – 31.12.2026
Aylık Brüt Asgari Ücret		33.030,00 TL
Aylık Net Asgari Ücret		28.075,50 TL
Günlük Brüt Asgari Ücret		1.101,00 TL
Saatlik Brüt Asgari Ücret		146,80 TL

Asgari Ücretin Netinin Hesabı		Normal Çalışan
Aylık Brüt Asgari Ücret		33.030,00 TL
Sgk Primi %14		4.624,20 TL
İşsizlik Sigortası Primi %1		330,30 TL
Gelir Vergisi Matrahı		28.075,50 TL
Gelir Vergisi Kesintisi		0
Damga Vergisi Kesintisi		0
Asgari Ücret Kesintiler Toplamı		4.954,50 TL
Aylık Net Asgari Ücret		28.075,50 TL

İşveren Maliyeti – Diğer Sektörler (2 puanlık indirimli)		Normal Çalışan
Aylık Brüt Asgari Ücret		33.030,00 TL
Sgk Primi %19.75 (İşveren Payı)		6.523,43 TL
İşveren İşsizlik Sigorta Primi %2		660,60 TL
İşverene Toplam Maliyet		40.214,03 TL

İşveren Maliyeti – İmalat Sektörü (5 puanlık indirimli)		Normal Çalışan
Aylık Brüt Asgari Ücret		33.030,00 TL
Sgk Primi %16.75 (İşveren Payı)		5.532,53 TL
İşveren İşsizlik Sigorta Primi %2		660,60 TL
İşverene Toplam Maliyet		39.223,13 TL

İşveren Maliyeti (Teşviksiz)		Normal Çalışan
Aylık Brüt Asgari Ücret		33.030,00 TL
Sgk Primi %21.75 (İşveren Payı)		7.184,03 TL
İşveren İşsizlik Sigorta Primi %2		660,60 TL
İşverene Toplam Maliyet		40.874,63 TL



Shape the future
with confidence

Asgari Ücretin Netinin Hesabı (Ocak 2026)		Emekli Çalışan
Aylık Brüt Asgari Ücret		33.030,00 TL
Sosyal Güvenlik Destek Primi %7.5		2.477,25 TL
Gelir Vergisi Matrahı		30.552,75 TL
Gelir Vergisi Kesintisi		371,59 TL
Damga Vergisi Kesintisi		0
Asgari Ücret Kesintiler Toplamı		2.848,84 TL
Aylık Net Asgari Ücret		30.181,16 TL

İşveren Maliyeti		Emekli Çalışan
Aylık Brüt Asgari Ücret		33.030,00 TL
Sosyal Güvenlik Destek Primi %22.50 (İşveren Payı)		7.431,75 TL
Kısa Vadeli Sigorta Kolları Primi %2.25		743,18 TL
İşverene Toplam Maliyet		41.204,93 TL

SGK Primine Esas Kazanç Tutarları	
Günlük Prime Esas Kazanç Tabanı	1.101,00 TL
Günlük Prime Esas Kazanç Tavanı	9.909,00 TL
Aylık Prime Esas Kazanç Tabanı	33.030,00 TL
Aylık Prime Esas Kazanç Tavanı	297.270,00 TL
Aylık Prime Esas Kazanç Tavanı/Sosyal Güvenlik Sözleşmesi olmayan ülkelerde iş üstlenen işverenlerce yurtdışındaki işyerlerinde çalıştırılmak üzere götürülen sigortalılar	99.090,00 TL
Yükseköğrenimleri sırasında staja tabi tutulan öğrenciler, kısmi zamanlı çalıştırılan öğrenciler ile bursiyer ve kursiyerler için	Günlük kazanç tutarı: 1.101TL Aylık kazanç tutarı: 33.030 TL
Çırak ve öğrenciler için SPEK	Günlük kazanç tutarı: 550,50 Aylık kazanç tutarı: 16.515TL

SGK Primine Tabi Tutulmayacak Yardım, Zam ve Katkı Payları	
Çocuk Yardımı SGK İstisnası	Aylık 660,00 TL
Aile Yardımı SGK İstisnası	Aylık 3.303,00 TL
Nakit/Kart Yemek Parası SGK İstisnası	Günlük 158,00 TL
İşveren BES + Özel Sağlık SGK İstisnası	Aylık 9.909,00 TL



Shape the future
with confidence

Gelir Vergisi Parametreleri

190.000 TL'ye kadar	%15
400.000 TL'nin 190.000 TL'si için 28.500 TL, fazlası	%20
1.000.000 TL'nin 400.000 TL'si için 70.500 TL, (Ücret gelirlerinde 1.500.000 TL'nin 400.000 TL'si için 70.500 TL), fazlası	%27
5.300.000 TL'nin 1.000.000 TL'si için 232.500 TL, (Ücret gelirlerinde 5.300.000 TL'nin 1.500.000 TL'si için 367.500 TL), fazlası	%35
5.300.000 TL'den fazlasının 5.300.000 TL'si için 1.737.500 TL, (Ücret gelirlerinde 5.300.000 TL'den fazlasının 5.300.000 TL'si için 1.697.500 TL), fazlası	%40

Gelir Vergisi İstisna Tutarları

Çocuk Yardımı (0-6 yaş) GV İstisnası	Aylık 693,94 TL
Çocuk Yardımı (6 yaş ve üzeri) GV İstisnası	Aylık 346,97 TL
Gelir Vergisinden Muaf Tutulacak Günlük Yemek Bedeli(Nakdi)	Günlük 300,00 TL
Gelir Vergisinden Muaf Tutulacak Günlük Yemek Bedeli(Ayni)	Günlük 330,00 TL
Yol/Ulaşım Kartı GV İstisnası	Günlük 158,00 TL
Kreş ve Gündüz Bakım Evi Yardımı	Aylık 16.515,00 TL
Gelir vergisinden istisna kıdem tazminatı tavanı	Yıllık 64.948,77 TL,

Engelli Vergi İndirim Tutarları

1. Derece Engellilik İndirimi	12.000,00 TL
2. Derece Engellilik İndirimi	7.000,00 TL
3. Derece Engellilik İndirimi	3.000,00 TL

Kıdem Tazminatı Tavanı

Kıdem Tazminatına Esas Ücret Tavanı	64.948,77 TL
-------------------------------------	--------------

İşe Giriş Tarihlerine Göre Asgari Ücret İstisnası (2026)

İstisna Tutarı	Ocak	Şubat	Mart	Nisan	Mayıs	Haziran	Temmuz	Ağustos	Eylül	Ekim	Kasım	Aralık
Ocak	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4537,75	5615,10	5615,10	5615,10	5615,10	5615,10
Şubat		4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4537,75	5615,10	5615,10	5615,10	5615,10
Mart			4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4537,75	5615,10	5615,10	5615,10
Nisan				4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4537,75	5615,10	5615,10
Mayıs					4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4537,75	5615,10
Haziran						4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4537,75
Temmuz							4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33
Ağustos								4211,33	4211,33	4211,33	4211,33	4211,33
Eylül									4211,33	4211,33	4211,33	4211,33
Ekim										4211,33	4211,33	4211,33
Kasım											4211,33	4211,33
Aralık												4211,33